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Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 
konaného dňa 25. 11. 2008 

 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 
 
Začiatok zasadnutia:  08.00 h 
Ukončenie zasadnutia:     13.15 h  
   
Prítomní:            29 poslancov MsZ  
                               – podľa prezenčnej listiny  
 
Ospravedlnená: JUDr. Katarína Macháčková 
    
    
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 

Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 
Ing. Jana Michaličková – hlavná  kontrolórka 

                               PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora 
   Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
                              Ing. Naďa Prilinská – riaditeľka sekretariátu prednostu 
   Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ  
   Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy 
   Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia 
   JUDr. Eva Bogdanová – právnička MsÚ 
   Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru    

Ing. Zuzana Homolová – vedúca finančného oddelenia 
Ing. Viola Čmiková – vedúca majetkového oddelenia 

         Ľubica Burešová – referent správy majetku mesta 
   Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odboru DPOaS                              
   Mgr. Vlasta Miklasová – vedúca odboru starostlivosti o občana  
   Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva 

Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
                               Bc. Peter Paulík – riaditeľ KaSS 
   JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP   
   Ing. Soňa Tencerová – zástupkyňa spol. UNIPA, spol. s r. o. 

Ing. arch. Milan Chmura – konateľ Prievidza Invest, spol. s r. o. 
    
                                 – podľa prezenčnej listiny  

 
         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  

 
 
 

- k bodu 1 – 
„Otvorenie“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva v  Prievidzi (ďalej len MsZ) všetkých prítomných poslancov, zúčastnených 
zástupcov jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej obce, regionálnej  
televízie, hostí a občanov.  
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Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 
začiatku rokovania za účasti 24 poslancov, teda nadpolovičnej väčšiny, je zasadnutie MsZ 
uznášania a rokovania schopné. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva: predseda poslaneckého klubu Ján Dobrovodský, Ing. Milan Dérer – zástupca 
primátora mesta, Mgr. Ľudovít Fábry - prednosta MsÚ,  Ing. Jana Michaličková - hlavná 
kontrolórka. 

 
Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bol určený Vladimír 

Revický a za overovateľov zápisnice z MsZ menoval: MUDr. Gabriela Šimku, MPH a Róberta 
Frimmela.  
 

Na základe návrhu Ing. Jána Bodnára,  primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie poslancami MsZ zvolení: 
Milan Budáč – predseda,  
Zuzana Belanová – členka,  
Ing. Marián Škoda – člen.  

K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 389/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a návrh 
programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým 
poslancom MsZ.  
    
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi: 
1. O t v o r e n i e  
2. Návrh VZN  mesta Prievidza č. 98/2008 o povinnej  školskej dochádzke a jej plnení 
3. Návrh Doplnku č. 4 k VZN mesta Prievidza č. 85/2005 o miestnych daniach 
4. Návrh Doplnku č. 3 k VZN mesta Prievidza č. 86/2005 o miestnom poplatku za  

komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
5. Návrh Doplnku č. 1 k VZN mesta Prievidza č. 93/2006 o pravidlách času predaja   

v obchode a času prevádzky služieb na  území mesta Prievidza 
6. Návrh Doplnku č. 1 k VZN mesta Prievidza č. 94/2006 o podmienkach predaja   výrobkov 

a poskytovaní služieb na trhových miestach na území mesta Prievidza 
7.  Návrh II. úpravy rozpočtu KaSS v Prievidzi na rok 2008 
8.  Návrh rozpočtu KaSS v Prievidzi na rok 2009 a na roky 2010 a 2011 
9.  Návrh rozpočtu Domova dôchodcov Prievidza na rok 2009 a na roky 2010 a 2011 
10.  Návrh Doplnku č. 1 k Internej smernici č. 06 – Rozpočtové pravidlá mesta Prievidza 
11.  Návrh IV. úpravy programového rozpočtu mesta Prievidza na rok 2008 
12.  Grantový program na podporu športových aktivít v meste Prievidza na rok 2009 
13.  Návrh programového rozpočtu mesta Prievidza na rok 2009 a na roky 2010 a 2011 
14.  Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky a zamestnancov útvaru hlavnej 

 kontrolórky na I. polrok 2009 
15.  Žiadosti o zriadenie vecných bremien a majetkoprávne vyporiadanie nehnuteľností 
16.  Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 
17.  R ô z n e 
18.  D i s k u s i a    p r e    o b č a n o v  (od 10,00 h do 11,00 h) 
19.  I n t e r p e l á c i e    p o s l a n c o v  
20.  Z á v e r 
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P r o g r a m   bodu č. 17 –  „   R ô z n e   “ 
1. Informácia o zmenách v spoločnosti UNIPA, s. r. o., Prievidza  
2. Informácia o výške prevádzkových nákladov a nákladov na rekonštrukciu  objektu v areáli 

ZŠ na Mariánskej ulici v Prievidzi 
3. Správa o monitorovaní statického stavu objektu ZŠ na Malonecpalskej ulici v Prievidzi – 

bloku G 
4. Ponuka 1. slovenskej úsporovej spoločnosti, a. s., Bratislava na investíciu do siete 

verejného osvetlenia 
5. Žiadosť Rímsko-katolíckej cirkvi, farnosť Krista Kráľa, Veľká Lehôtka o finančný 

príspevok na opravu strechy kostola vo Veľkej Lehôtke 
6. Informácia ohľadom vyúčtovávania poskytnutých finančných prostriedkov športovými 

klubmi 
 
 K predloženému návrhu programu prijalo MsZ uznesenie č. 390/08, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za   
 
 

- k bodu 2 - 
,,Návrh VZN  mesta Prievidza č. 98/2008 o povinnej  školskej dochádzke a jej plnení“ 

  
Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, uviedol, že MsÚ Prievidza - odbor 

školstva predkladá návrh na schválenie VZN č. 98/2008 o povinnej školskej dochádzke a jej 
plnení na základe zmien, ku ktorým dochádza v súvislosti so schválením nového školského 
zákona č. 245/2008 Z. z., ktorý nadobudol platnosť od 01. 09. 2008. Uvedený zákon v § 20 
ods. 3 ukladá povinnosť obci určiť miesto a čas zápisu všeobecným záväzným nariadením. 
Súčasne definuje povinnú školskú dochádzku, jej plnenie ako aj priestupky v danej veci. 
Všeobecne záväzné nariadenie bližšie upravuje práva a povinnosti rodičov alebo inej fyzickej 
osoby než rodiča, ktorý má dieťa zverené do osobnej starostlivosti alebo do pestúnskej 
starostlivosti na základe rozhodnutia súdu navštevujúce školy v zriaďovateľskej pôsobnosti 
mesta Prievidza.            
 MsZ uznesením č. 391/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo VZN mesta 
Prievidza č. 98/2008 o povinnej školskej dochádzke a jej plnení. 
Hlasovanie: 28 poslancov za  
 
 

- k bodu 3 - 
,,Návrh Doplnku č. 4 k VZN mesta Prievidza č. 85/2005 o miestnych daniach“ 

 
 Ing. Ľudmila Richterová, vedúca odboru daní, poplatkov, obchodu a služieb, 
Informovala o návrhu doplnku k VZN č. 85/2005 o miestnych daniach a uviedla, že návrh 
doplnku k VZN bol dňa 07. 11. 2008 zverejnený na spripomienkovanie občanom, avšak 
neboli vznesené žiadne pripomienky. Ďalej dodala,  že v navrhnutom doplnku  sú  vykonané 
zmeny jednak z dôvodu  novej meny od 01. 01. 2009, ale aj zmeny v niektorých doterajších 
ustanoveniach, ktoré vyplynuli z aplikácie doterajšieho VZN v praxi. Všetky peňažné hodnoty 
a sadzby daní sú už uvedené v mene euro.  K výrazným zmenám v sadzbách daní 
nedochádza. Následne sa Ing. Ľudmila Richterová, vedúca odboru daní, poplatkov, obchodu 
a služieb, vyjadrila k jednotlivým zmenám vo VZN, a to: 

1. Na základe prechodu  slovenskej meny na euro k 1.1.2009 boli  vykonané zmeny 
    uvedené  pod bodom  1 až 5, 7 až 10 a 12 až 13.    
2. Pod bodom 6 sa vypustil text z dôvodu, že v § 28 ods. 2 je ustanovená  aj  úľava vo 
     výške 300,-Sk za  čipovaného psa  a novonavrhovaná úľava pre psov z útulku, čím sa 
     úľavy netýkajú  len občanov vo finančnej tiesni. 
3. Pod  bodom 11 je návrh na poskytnutie úľavy vo výške 25% za psov pochádzajúcich 
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 z Útulku zvierat v Prievidzi. Poskytnutie úľavy by malo motivovať občanov na chov psov 
    pochádzajúcich z útulku, čo má následne dopad aj na výdavky samotného útulku. 

 
4. V bode 13 je uvedená zmena v § 42 v tom, že sa z textu vypustilo oslobodenie osôb od 

platenia dane za ubytovanie, ktoré využívajú služby sociálnych zariadení, pretože 
sociálne zariadenia neposkytujú ubytovanie, ktoré podlieha tejto dani. 

 V rámci rozpravy sa prihlásil Michal Dobiáš, poslanec MsZ, a požiadal o podporu 
návrhu Komisie regionálneho rozvoja na zvyšovanie poplatku za ubytovanie na úroveň 
poplatku v meste Bojnice.   
 MsZ uznesením č. 392/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Doplnok č. 4 k VZN 
mesta Prievidza č. 85/2005 o miestnych daniach. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 

- k bodu 4 - 
,,Návrh Doplnku č. 3 k VZN mesta Prievidza č. 86/2005 o miestnom poplatku 

 za  komunálne odpady a drobné stavebné odpady“ 
 

 Návrh Doplnku č. 3 k VZN mesta Prievidza č. 86/2005 o miestnom poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady prítomným predložila Ing. Ľudmila Richterová, 
vedúca odboru daní, poplatkov, obchodu a služieb, a uviedla, že predloženým návrhom  
doplnku sa v textovej časti VZN menia len peňažné hodnoty v súvislosti so zavedením meny 
euro od 01. 01. 2009.   Pre rok  2009 sa poplatok prepočítal z výdavkov stanovených 
uznesením MsZ č. 351/2008, podľa ktorého sa rozpočet výdavkov na komunálny odpad roku 
2008 zvyšuje pre rok 2009 o 10 391 tis. Sk a dosiahol výšku 59 938 tis. Sk. Z celkového 
počtu poplatníkov – občanov s trvalým pobytom na území mesta ( 50 718 ) boli pri prepočte 
odpočítaní poplatníci, ktorí sa nezdržiavajú v mieste trvalého pobytu ( zahraničie, prechodný 
pobyt v inom meste, práca a ubytovanie v inom meste a pod. ), pretože sa nepodieľajú na 
tvorbe komunálneho odpadu v mieste trvalého pobytu. Stanovenou výškou poplatku nebudú 
však pokryté tzv. sociálne úľavy poskytované mestom ( vek, hmotná núdza, finančná tieseň, 
ŤZP ).  Pri  prepočte poplatku sa uvažovalo  aj s príjmom z tržieb zo separovaného zberu, 
ktoré má  spoločnosť Tezas, spol. s. r. o., povinnosť odviesť do rozpočtu mesta.  Podľa 
zákona č. 582/2004 Z. z. musí mesto pri prepočte poplatku za komunálny odpad tieto príjmy 
odpočítať z rozpočtu výdavkov. Návrh je spracovaný v dvoch alternatívach práve v závislosti 
od výšky týchto príjmov. V rozpočte na rok 2009 sa počíta s týmito príjmami vo výške 100 tis. 
Sk ( I. alternatíva )  a pre rok 2010 vo výške 2 000 tis. Sk ( II. alternatíva ). Následne Ing. 
Ľudmila Richterová, vedúca odboru daní, poplatkov, obchodu a služieb, informovala 
o analýze poplatku za komunálne odpady a uviedla, že navrhovaná výška poplatku na rok 
2009 na občana /rok prestavuje čiastku 880,- Sk, pričom štruktúra poplatku je nasledovná: 
Likvidácia odpadu zo zberných nádob (110 L, 1 100 L, 240 L, záhradkárske 
osady, rekreačné koše)  

 403,- Sk

Veľkoobjemové kontajnery, stavebný odpad, zberný dvor  117,- Sk
Separovaný odpad a jeho spracovanie  158,- Sk
Bioodpad a jeho spracovanie  102,- Sk
Ostatný odpad (nebezpečný odpad, oleje, čierne skládky)      8,- Sk
Skládka (zákonné poplatky- odvod do fondu ŽP mesta a viacúčelová rezerva 
skládky) 

   92,- Sk

Spolu  880,- Sk
 Ďalej dodala, že návrh doplnku VZN bol dňa 07. 11. 2008 zverejnený na 
spripomienkovanie, avšak ku dňu konania MsZ neboli na MsÚ doručené žiadne pripomienky 
občanov. 
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MsZ uznesením č. 393/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Doplnok č. 3 k VZN 
mesta Prievidza č. 86/2005 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 
odpady. 
Hlasovanie: 29 poslancov za  
           
 

- k bodu 5 - 
,,Návrh Doplnku č. 1 k VZN mesta Prievidza č. 93/2006 o pravidlách času predaja   

v obchode a času prevádzky služieb na  území mesta Prievidza“ 
 

 Ing. Ľudmila Richterová, vedúca odboru daní, poplatkov, obchodu a služieb, 
informovala o potrebe schválenia doplnku k VZN mesta Prievidza č. 93/2006 o pravidlách 
času predaja v obchode a času prevádzky služieb na území mesta Prievidza, nakoľko 
v súčasnej dobe je nesúlad medzi zákonom a VZN a to v časti ohľadom inšpekčných kníh. 
 MsZ uznesením  č. 394/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Doplnok č. 1 
k VZN mesta Prievidza č. 93/2006 o pravidlách času predaja   v obchode a času prevádzky 
služieb na  území mesta Prievidza. 
Hlasovanie: 29 poslancov za   
 
 

- k bodu 6 - 
,,Návrh Doplnku č. 1 k VZN mesta Prievidza č. 94/2006 o podmienkach predaja   

výrobkov a poskytovaní služieb na trhových miestach na území mesta Prievidza“ 
 
Ing. Ľudmila Richterová, vedúca odboru daní. Poplatkov, obchodu a služieb, tiež informovala 
o potrebe schválenia doplnku k VZN mesta Prievidza č. 94/2006 o podmienkach predaja 
výrobkov a poskytovania služieb na trhových miestach na území mesta Prievidza z dôvodu 
zmeny  meny na euro. 
 MsZ uznesením č. 395/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo doplnok č. 1 k VZN 
mesta Prievidza č. 94/2006 o podmienkach predaja   výrobkov a poskytovaní služieb na 
trhových miestach na území mesta Prievidza. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
   
 

- k bodu 7 - 
,,Návrh II. úpravy rozpočtu KaSS v Prievidzi na rok 2008“ 

 
 Bc. Peter Paulik, riaditeľ KaSS, informoval o návrhu II. úpravy rozpočtu KaSS 
a uviedol že, ide o požiadavku na navýšenie príspevku vo výške 375 tis. Sk. Dodal, že tento 
príspevok bude použitý na zakúpenie softwaru pre ekonomický útvar. V nadväznosti na 
prijatie eura je nutné zakúpiť nový software na účtovníctvo. Doposiaľ používaný software bol 
zakúpený v roku 1994 a nespĺňa požiadavky na súčasnú legislatívu v oblasti účtovníctva 
a prechodu na euro. Tento istý problém nastal aj v pobočkách Mestskej knižnice Mikuláša 
Mišíka. Bc. Peter Paulík, riaditeľ KaSS, informoval, že pri tvorbe rozpočtu pre rok 2008 bola 
zakomponovaná valorizácia platov podľa platnej legislatívy od 01. 07. 2008. Zmenou 
legislatívy došlo k valorizácií už od 01. 01. 2008. Rozpočet na valorizáciu platov od 01. 01. 
2008 do 30. 06. 2008 nebol doposiaľ upravený, čím vznikol rozdiel vo výške osobných 
nákladov. 
 MsZ uznesením č. 396/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo II. úpravu rozpočtu 
KaSS Prievidza na rok 2008. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
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- k bodu 8 - 
,,Návrh rozpočtu KaSS v Prievidzi na rok 2009 a na roky 2010 a 2011“ 

 
 Bc. Peter Paulík, riaditeľ KaSS, uviedol, že návrh rozpočtu KaSS na rok 2009 je 
spracovaný v sumárnom prehľade nákladov a výnosov KaSS a v členení podľa rozpočtovej 
klasifikácie v porovnaní so skutočnosťou roku 2007, rozpočtom a jeho čerpaním za január až 
jún 2008. Predpokladá sa, že v rámci rozpočtu budú náklady vo výške  17 703 000,- Sk čo 
predstavuje 587 632,- €, príjmy 6 509 000,- Sk čo je po prepočte 216 059,- €  a rozdiel vo 
výške 11 194 000,- Sk čo je 371 573,- €. Tento rozdiel predstavuje príspevok mesta 
Prievidza pre KaSS, v ktorom sú zohľadnené náklady na interiérové vybavenie nového domu 
kultúry v Necpaloch. Následne sa Bc. Peter Paulík, riaditeľ KaSS, osobitne vyjadril 
k niektorým príjmom a výdavkom. 
 MsZ uznesením č. 397/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo rozpočet KaSS 
Prievidza na rok 2009 a na roky 2010 a 2011. 
Hlasovanie: 28 poslancov za    
 
 

- k bodu 9 - 
,,Návrh rozpočtu Domova dôchodcov Prievidza na rok 2009 a na roky 2010 a 2011“ 

 
 Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ DD, uviedol, že DD Prievidza prešiel za posledných 5 rokov 
veľkými zmenami. V roku 2002 bola kapacita zariadenia 110 klientov. V poradovníku 
čakateľov o umiestnenie do zariadenia bolo evidovaných viac ako 360 žiadateľov 
o umiestnenie. Situácia bola neúnosná a preto bola postupne riešená investíciami 
zameranými na zvýšenie kapacity zariadenia a zvýšenia kvality života klientov. Stavebnými 
úpravami vykonanými v bytových jednotkách zariadenia sa vytvorili nové ubytovacie 
priestory a tak do roku 2005 sa kapacita zariadenia a v stredisku na Ulici J. Okáľa na 
súčasných 150 klientov. V roku 2008 bolo do prevádzky spustené nové stredisko na Ulici. M. 
Rázusa a od roku 2009 sa začne prevádzkovať i novozriadený pavilón tohto strediska, čím 
sa zvýši celková kapacita o 90 miest. Tým vznikne celková kapacita na ubytovanie pre 240 
občanov, ktorým v tomto zariadení môže byť poskytovaná kvalitná sociálna služba. 
Zvyšovaním kapacity zariadení sa priamoúmerne zvyšuje i dotácia zo štátneho rozpočtu 
a dotácia od zriaďovateľa, čo predstavuje aj zvýšenie príjmov zariadenia. 
 Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, upozornila na nesúlad v číselnom 
vyjadrení v materiáli DD Prievidza a návrhu rozpočtu mesta Prievidza. Odporučila, aby boli 
tieto nedostatky odstránené v rámci I. úpravy DD Prievidza na rok 2009 a to vo výške 40 tis. 
Sk.        
 MsZ uznesením č. 398/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo rozpočet DD 
Prievidza na rok 2009 a na roky 2010 a 2011. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
  

- k bodu 10 - 
,,Návrh Doplnku č. 1 k Internej smernici č. 06 – Rozpočtové pravidlá mesta Prievidza“ 

 
 Ing. Zuzana Homolová, vedúca finančného oddelenia, informovala o návrhu Doplnku č. 
1 k Internej smernici č. 06 – Rozpočtové pravidlá mesta Prievidza a uviedla, že táto smernica 
bola novelizovaná a schválená 30. 10. 2007 MsZ uznesením č.322/07. Mesto Prievidza bolo 
medzi prvými z miest v Slovenskej republike, ktoré  zaviedlo programové rozpočtovanie už 
pri zostavovaní viacročného rozpočtu na roky 2008 – 2010.  V roku 2008 bolo mesto 
zaradené do projektu MF SR – „Pilotná implementácia programového rozpočtovania pre 
zvýšenie efektívnosti vynakladania verejných zdrojov a účinnosti dosahovania cieľov a 
zámerov na úrovni územnej samosprávy“. V tomto projekte sa pokračovalo s aplikáciou 
odporúčanej  novelizovanej metodiky MS SR    v schválenom programovom rozpočte mesta 
Prievidza v roku 2008 a následne sa  vychádzalo pri zostavovaní programového rozpočtu 
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mesta Prievidza na roky 2009 -2011. Programový rozpočet mesta Prievidza na rok 2008 bol  
zostavený v dvojstupňovej štruktúre: Program – Aktivita.  V zmysle  novej metodiky 
programového rozpočtovania sa už zostavuje návrh programového rozpočtu mesta Prievidza 
na roky  2009-2011 v trojstupňovej štruktúre: Program – Podprogram – Prvok/Projekt. 
Z dôvodu zmien v metodike programového rozpočtovania odporúčanej MF SR,  sa predkladá 
návrh Doplnku č.1 k Smernici, ktorým sa mení úvodná časť Smernice v bode 2. Pojmy 
a skratky  - v časti 2.1. Následne sa Ing. Zuzana Homolová, vedúca finančného oddelenia, 
v skratke  vyjadrila ku konkrétnym zmenám pojmov v smernici. 
 MsZ uznesením č. 399/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Doplnok č. 1  
k Internej smernici č. 06 – Rozpočtové pravidlá mesta Prievidza. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
         
 

- k bodu 11 - 
,,Návrh IV. úpravy programového rozpočtu mesta Prievidza na rok 2008“ 

 
 Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, informovala, že v rámci IV. 
úpravy rozpočtu mesta na rok 2008 ide o navýšenie príjmov aj výdavkov o 6 mil. Sk, čím 
rozpočet ostáva vyrovnaný. Finančné prostriedky boli navýšené vďaka výnosom dane 
z príjmov fyzických osôb poukázaných územnej samospráve na základe predpokladaného 
vývoja plnenia podielovej dane do konca roka 2008. Tie boli použité na pokrytie potrieb 
mesta Prievidza. Ďalej Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, konštatovala, 
že na posledných stranách materiálu sú položky, ktoré neboli pokryté rozpočtom.  
 MsZ uznesením č. 400/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo IV. úpravu rozpočtu 
mesta Prievidza na rok 2008. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 

- k bodu 12 - 
,,Grantový program na podporu športových aktivít v meste Prievidza na rok 2009“ 

 
 Jozef Krško, poslanec MsZ a predseda Komisie športu, uviedol, že Komisia športu 
pre úspešnú prípravu Programového rozpočtovania mestského rozpočtu vypracovala 
dokument, ktorý  mal ujednotiť a sprehľadniť finančné požiadavky športových, 
telovýchovných a turistických subjektov pôsobiacich na území mesta na podporu ich činnosti 
a väčších vybraných aktivít v nasledujúcom rozpočtovom roku. 
Dokument obsahuje základné pravidlá pre predkladanie žiadostí o finančný príspevok 
z rozpočtu mesta, list žiadateľa, osnovu projektu, výzvu Mesta Prievidza pre grantový 
program na podporu športových aktivít v meste. 
Výzva ku grantovému programu bola zverejnená na webovej stránke mesta, v týždenníku 
MY Prieboj a propagovaná v regionálnej televízií. 
Komisia športu na svojom zasadnutí dňa 16. septembra (deň po skončení termínu 
predkladania) spravila základný rozbor predložených projektov. V stanovenom termíne do 
15. septembra 2008 bolo na Mestský úrad v Prievidzi doručených 18 projektov od 14 
subjektov – žiadateľov. Požiadavka predkladateľov klubov na finančné podporenie je vo 
výške  30 161 325,- Sk. 
Komisia športu – výberová komisia, navrhla z ďalšieho výberového konania vyradiť projekty 
Florbalová liga, Naše Vysoké Tatry a Pohybom ku zdraviu, ktoré by mohli byť čiastočne 
podporené z rozpočtu komisie. Z uvedeného vyplýva, že komisia navrhuje podporiť 
zostávajúce projekty v celkovej výške  20 miliónov Sk. 
V priloženej  tabuľke je  uvedený návrh na finančné podporenie vybraných projektov  
v odporučenej finančnej čiastke 12 miliónov Sk. Táto suma je zatiaľ navrhovaná  na podporu 
športu v rozpočte mesta pre rok 2009.  
Následne Jozef Krško, poslanec MsZ, informoval o riešení zabezpečenia finančnej sumy na 
pokrytie projektov. 
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Jozef Krško, poslanec MsZ, požiadal Mestské zastupiteľstvo o úpravu uznesení č. 
281/08(HBK), 282/08 (MŠHK), 283/08 (FK Mesto).  nakoľko v uvedených uzneseniach sa 
v časti  II. Schvaľuje okrem finančného príspevku do konca roka pre dané kluby je schválené 
aj to, že zostatok požadovanej finančnej požiadavky daného klubu  bude zaradená do 
rozpočtu mesta pre rok 2009.  Jedná sa o sumu približne 12 miliónov korún.  
Táto suma sa dostala do návrhu na rozpočet pre rok 2009, ale je už presne zadefinovaná 
pre konkrétne kluby (FK, HBK, MŠHK). 
Nakoľko tieto tri uznesenia boli schválené na uvedenom zastupiteľstve (29.7.2008) až po 
schválení Grantového programu (uznesenie č. 252/08), ktorý jasne uvádza, že je ustanovený 
na podporu činnosti a veľkých aktivít v roku 2009.    
Ak by prešiel uvedený návrh na zrušenie časti uvedených uznesení, môže mesto rozdeliť 12 
miliónov korún ako základ na grantové projekty. Jozef Krško, poslanec MsZ, ďalej dodal, že 
ak  mesto postupne ešte nájde určitý finančný balík na pokrytie zostávajúcej časti, čo 
predstavuje plus 8 miliónov korún.  
Tu je potrebné poznamenať, že nie všetky finančné prostriedky bude potrebné zabezpečiť 
v I. polrok 2009 a preto si myslím, že aj pri postupnom napĺňaní rozpočtu mesta by bolo 
možné záväzne  riešiť túto kapitolu.  
Ďalej nadviazal na zabezpečenie grantového programu, a odporučil riešiť časť projektov cez 
rozpočet komisie športu,  v požadovanej výške okolo 700 tisíc korún. 
 

Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, upozornila na Krátkodobý a dlhodobý finančný 
plán HFK Prievidza, ktorý bol predmetom rokovania MsZ v roku 2007 a informovala, že 
v obsahu dlhodobého finančného plánu bola požiadavka o poskytnutie finančného príspevku 
v roku 2008 z rozpočtu mesta Prievidza vyčíslená na 0,- Sk, avšak v roku 2008 bolo FK 
mesta Prievidza poskytnuté finančné prostriedky vo výške 13 mil. Sk. Helena Dadíková, 
poslankyňa MsZ, dodala, že z vyššie uvedeného dôvodu navrhuje zníženie dotácie pre FK 
mesto Prievidza o polovicu a informovala, že podporuje návrh Komisie športu a Jozefa 
Krška, poslanca MsZ, na rozdelenie týchto finančných prostriedkov pre ostatné kluby. 

MsZ uznesením č. 401/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo poslanecký 
návrh Heleny Dadíkovej, poslankyne MsZ. 
Hlasovanie: 18 poslancov proti, 4 poslanci sa zdržali 
 MsZ uznesením č. 402/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo návrh komisie 
športu na zmenu uznesení MsZ č. 281/08, 282/08 a 283/08 v znení uznesenia MsZ č. 
364/08, ktorými MsZ schválilo poskytnutie finančných prostriedkov pre HBK Prievidza, MŠHK 
Prievidza a FK Mesto Prievidza. 
Hlasovanie: 23 poslancov za, 2 poslanci sa zdržali 
 MsZ uznesením č. 403/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo grantové programy 
športu v roku 2009. 
Hlasovanie: 23 poslancov za, 2 poslanci sa zdržali  
 
  

- k bodu 13 - 
,,Návrh programového rozpočtu mesta Prievidza na rok 2009 a na roky 2010 a 2011“ 

 
 Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, informovala o návrhu 
programového rozpočtu mesta Prievidza na rok 2009 a na roky 2010 a 2011. Uviedla, že  
finančné hospodárenie mesta Prievidza sa bude v roku 2009 riadiť schváleným rozpočtom 
mesta a plánom tvorby a použitia peňažných fondov mesta.  Zároveň s návrhom rozpočtu 
mesta na rok 2009 sú predkladané i návrhy  rozpočtov mesta na roky 2010 a 2011, t. j. na 
schválenie je predkladaný viacročný rozpočet.  Návrhy rozpočtov mesta na roky 2010 a 2011 
nie sú pre mesto záväzné. 1. januára 2009 vstupuje  na Slovensku  do platnosti jednotná 
mena Európskej únie – euro. Rozpočet mesta je  rok 2009 a roky 2010 a 2011  zostavený  
už v hlavnej  mene, v mene  euro. Pre lepšiu orientáciu v rozhodovacom procese, sú 
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finančné hodnoty  rozpočtu na rok 2009    uvádzané  okrem hlavnej meny ,  i v slovenských  
korunách.  
Ďalej Ing. Katarína Bašková vedúca ekonomického odboru, informovala, že koncepcia 
viacročného rozpočtu  na rok 2009 a roky  2010 a 2011 je v zásade zhodná s koncepciou  
použitou pri zostavení rozpočtu  na rok 2008.  Rozpočet je zostavený v programovej 
štruktúre, ktorá je od roku 2009 záväzná pre všetky jednotky územnej samosprávy.  Nakoľko 
Mesto Prievidza pristúpilo k tvorbe programového rozpočtu  po prvýkrát už  pri zostavovaní 
rozpočtu na rok 2008,  v tomto smere nedochádza ku  zásadným zmenám. 
Malá zmena je v organizovaní výdavkov do  programov. Dôvodom zmeny  je implementácia 
postupov určených  ministerstvom financií. V čase  zostavovania návrhu na rozpočet na rok 
2008 pokyny ešte  neboli vydané. Rozpočet mesta je zostavený tak, že základná 
prevádzková potreba mesta na rok 2009  je pokrytá u všetkých druhov výdavkov.    Nakoľko 
príjmová časť rozpočtu nestačí pokryť narastajúci dopyt po výdavkoch, v mnohých prípadoch  
nedošlo k uspokojeniu dopytu po finančných prostriedkoch  vo vyššej ako základnej potrebe. 
Týka sa to hlavne oblasti školstva, prevádzky areálu priemyselného parku,  kosenia zelene,  
investícií,   prostriedkov smerovaných  na údržbu objektov  administratívnych budov a ich  
vybavenie technikou a softvérom a  niektoré ďalšie. Príjmová časť  rozpočtu je  navrhnutá 
tak, že  finančné objemy  uvádzané v jednotlivých ukazovateľoch sú podľa názoru vedúcej 
ekonomického odboru reálne dosiahnuteľné.  Vzhľadom na súčasnú  svetovú finančnú krízu 
by v rozpočte mesta  mohol byť rizikovým  údaj  ktorým odhadujeme výšku „podielových 
daní“. V prípade že by finančná kríza pretrvávala i naďalej a v  dôsledku nej by dochádzalo 
na území Slovenska k nárastu nezamestnanosti, mohol  by byť tento údaj rizikovým. 
V návrhu rozpočtu na r.2009 nepredpokladáme prijatie žiadneho nového úveru. Hodnoty 
ktoré sú uvádzané v položke „prijaté úvery“ predstavujú dočerpanie úveru z roku 2008. 
Výdavková časť rozpočtu  je z dôvodu prehľadnosti  spracovaná  do dvoch verzií.  Jedná sa 
o jeden a ten istý rozpočet výdavkov,  len  jednu verziu sme nazvali  finančný  rozpočet 
výdavkov a druhú programový rozpočet výdavkov. Už z názvu vyplýva, že vo finančnom 
rozpočte sú prioritou finančné objemy a ich triedenie  tak ako je  uložené v „jednotnej 
klasifikácii  triedenia príjmov a výdavkov“.   Programy, ich ciele, zámery, aktivity , merateľné 
ukazovatele  programov,   ktoré za vynaložené prostriedky  chceme dosiahnuť,  sú prioritou 
programového rozpočtu. Finančné výdavky sú v programovom rozpočtu uvádzané okrajovo. 
Z dôvodu, že požiadavky na výdavky rozpočtu boli vyššie ako možnosti rozpočtu,  došlo 
u mnohých  výdavkov k ich kráteniu.  
 Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, konštatovala, že návrh rozpočtu je veľmi dobre 
spracovaný a pripravený.  

 Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, informovala, že jednou z úloh 
hlavnej kontrolórky podľa ustanovenia § 18 f) ods. 1c) zákona  o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov a podľa bodu č. 3.5.6. internej smernice IS-06 – Rozpočtové pravidlá 
mesta Prievidza je vypracovať a pred  schválením rozpočtu mestským zastupiteľstvom 
predložiť odborné stanovisko k návrhu programového rozpočtu mesta Prievidza na rok 2009 
a na roky 2010 a 2011. Uviedla, že zostavenie rozpočtu je jednou zo základných 
samosprávnych funkcií mesta a rozpočtový proces je upravený zákonom o  rozpočtových 
pravidlách verejnej správy  a zákonom o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. Novelou zákona 
bolo zavedené rozpočtové programovanie v miestnej a regionálnej samospráve počnúc 
rozpočtom na roky 2009 až 2011, tzn. že rozpočet mesta musí obsahovať údaje o zámeroch 
a cieľoch, ktoré bude mesto z výdavkov realizovať a čím sa vytvorili základy pre plánovanie 
výdavkov s možnosťou porovnania plánov so skutočnosťou s monitorovaním ich 
dosahovania. Hlavným cieľom programového rozpočtovania je zadefinovať zámery a ciele, 
ktoré sa stávajú významnou podmienkou pre rozdeľovanie rozpočtových zdrojov a merateľné 
ukazovatele. Na rozdiel od klasického rozpočtu ako súboru informácií o príjmoch a  
výdavkoch programové rozpočtovanie kladie hlavný dôraz na vzťah medzi rozpočtovými 
zdrojmi a dosiahnutými výstupmi. Návrh rozpočtu mesta sa predkladá podľa § 4 zákona č. 
583/2004 Z. z. a je základným nástrojom finančného hospodárenia v rozpočtovom roku 
2009, ktorým mesto bude riadiť financovanie svojich úloh a funkcií. Rozpočet mesta je svojím 
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postavením súčasťou rozpočtu sektora verejnej správy podľa zákona a je v ňom premietnutá 
ekonomická samostatnosť v hospodárení mesta. Významnou súčasťou rozpočtu sú finančné 
vzťahy štátu k rozpočtu mesta vo forme podielu na daniach v správe štátu, dotácií na úhradu 
nákladov preneseného výkonu štátnej správy, ktoré sú zabezpečované prostredníctvom 
správcov kapitol štátneho rozpočtu, do vecnej pôsobnosti ktorého patrí výkon štátnej správy 
a ďalších dotácií v súlade so zákonom o štátnom rozpočte. V príjmoch a výdavkoch sú ďalej 
premietnuté finančné vzťahy k právnickým osobám a fyzickým osobám – podnikateľom 
pôsobiacim na území mesta, ako aj finančné vzťahy k obyvateľom mesta vyplývajúce zo 
zákonov, iných všeobecne záväzných právnych predpisov, VZN a zmlúv. Podľa novely 
zákona  je povinnosťou mesta Prievidza vypracovať viacročný rozpočet – ako strednodobý 
ekonomický nástroj finančnej politiky na 3 rozpočtové roky – vrátane programov mesta na 
roky 2009-20011. Záväzným rozpočtom bude rozpočet na rozpočtový rok 2009, pričom 
rozpočet na nasledujúce dva rozpočtové roky 2010 a 2011 je orientačný. V procese 
zostavovania návrhu rozpočtu mesta Prievidza sa okrem už uvedených zákonov vychádzalo 
zo zákona o rozpočtovom určení výnosu dane z príjmov územnej samospráve v znení 
zákona o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 
odpady v znení neskorších predpisov.  

Následne Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, informovala o zákonných 
podmienkach, ktoré rozpočet mesta musí splniť, aby mohol byť splnený a konštatovala, že 
všetky podmienky boli splnené. 
 Ďalej uviedla, že návrh programového rozpočtu mesta Prievidza bol predložený na 
verejnú diskusiu dňa 06. 11. 2008, kedy bol zverejnený na úradnej tabuli mesta tak, aby sa 
k návrhu mohli vyjadriť obyvatelia mesta. Kontrolu jeho zverejnenia vykonala hlavná 
kontrolórka dňa 10. 11. 2008. Zverejnením návrhu bola dodržaná povinnosť zverejnenia po 
dobu najmenej 15 dní pred jeho schválením vyplývajúca z ustanovenia § 9 zákona 
o obecnom zriadení. K dátumu 20. 11. 2008 neboli obyvateľmi mesta vznesené námietky 
alebo pripomienky k zverejnenému návrhu programového rozpočtu na rok 2009. Mesto 
Prievidza ako subjekt verejnej správy má podľa zákona povinnosť uplatňovať v rozpočte 
rozpočtovú klasifikáciu, ktorá poskytuje prehľad o príjmoch a smerovaní výdavkov a vytvára 
možnosti pre medzinárodné porovnávanie údajov. Na základe skontrolovania zatriedenia 
príjmov a smerovania výdavkov rozpočtu konštatujem, že v predloženom návrhu 
programového rozpočtu mesta na rok 2009 je uplatnená rozpočtová klasifikácia (funkčná 
a ekonomická). 
 Mesto Prievidza v predloženom návrhu programového rozpočtu na rok 2009 dodržalo 
ustanovenia zákona o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, postupovalo v súlade 
so zákonom o rozpočtových pravidlách verejnej správy a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov v znení neskorších predpisov a zákonom o rozpočtových pravidlách územnej 
samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, pri 
triedení príjmov a smerovaní výdavkov bola uplatnená rozpočtová klasifikácia v súlade 
s opatrením MF SR č. MF/010175/2004-42 v znení neskorších predpisov a dodržaná interná 
smernica Rozpočtové pravidlá mesta Prievidza. V Závere Ing. Jana Michaličková, hlavná 
kontrolórka mesta, konštatovala, že predložený návrh programového rozpočtu mesta na rok 
2009, ktorý je súčasťou  rozpočtu sektora verejnej správy a ekonomickým nástrojom 
finančnej politiky mesta Prievidza, hlavná kontrolórka odporúča   Mestskému   zastupiteľstvu   
v   Prievidzi    schváliť bez pripomienok. 
 Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, poukázala na program šport, kde je celková 
čiastka približne 70 mil. Sk a z toho približne 50 mil. Sk, ktoré budú poukazované 
prostredníctvom spoločnosti, ktorá je v úpadku. Chcela vedieť, či to nebude mať nejaký vplyv 
na stanovisko hlavnej kontrolórky k rozpočtu.  
Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, uviedla, že MsZ svojim uznesením 
schválilo nápravné opatrenia, za pomoci ktorých by sa spoločnosť UNIPA, s. r. o., mala 
dostať z tejto situácie. Opatrenia sa plnia a tak by to nemalo mať vplyv.    
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval, že zo zákona nevznikla skutočnosť, že by 
spoločnosť UNIPA, s. r. o., musela vyhlásiť  konkurz. Ing. Soňa Tencerová, zástupkyňa 
spoločnosti UNIPA s. r. o., informovala, že opatrenia proti úpadku spoločnosti sa plnia, Valné 
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zhromaždenie spoločnosti UNIPA, s. r. o., bude informované o situácii. Dôkazom plnenia 
opatrení je i skutočnosť, že spoločnosť UNIPA, s. r. o., za obdobie január – september 2008 
vykázala zisk vo výške 300 tis. Sk. 
 MsZ uznesením č. 404/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Programový 
rozpočet mesta Prievidza na rok 2009 a na rok 2010 a 2011. 
Hlasovanie: 26 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal     

 
 

- k bodu 18 - 
,,Diskusia pre občanov“ 

 
 Do diskusie pre občanov sa prihlásil Peter Blaškovič, študent Strednej odbornej školy, 
Ul. Falešníka 6 v Prievidzi, a požadoval informáciu ohľadom študentských preukazov a to či 
tieto preukazy majú i iné školy v meste Prievidza a či je na tieto preukazy uplatniť si nejaké 
zľavy na vstupnom na kultúrne či športové podujatia v meste.  
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval, že čo sa týka používania študentských 
preukazov, bude predkladateľovi zaslané písomné stanovisko.  
Ďalej Peter Blaškovič informoval o pripravovanom Dni otvorených dverí  Strednej odbornej 
školy na Ul. Falešníka v Prievidzi a požiadal o možnosť zverejnenie tejto akcie 
prostredníctvom mestského rozhlasu.  
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, konštatoval, že by nemal byť problém zverejnenia 
informácie o dni otvorených dverí  v Mestskom rozhlase a tak tiež bude táto informácia 
zverejnená prostredníctvom Regionálnych novín MY - Prieboj.   
 Tiež sa zaujímal o zvýšenie počtu košov na psie exkrementy a o zvýšenie verejnej zelene 
v meste Prievidza.  
Na otázku ohľadom nádob na psie exkrementy odpovedal Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci 
odboru výstavby a RR. Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, uviedol, že  
nie je potrebné zväčšovať počet nádob na psie exkrementy, na ich likvidáciu je postačujúca 
klasická nádoba na komunálny odpad.    
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, k otázke na rozšírenie verejnej zelene, uviedol, že táto 
problematika je zabezpečovaná plánovane a to tým, že každý stavbár, ktorý v rámci svojej 
výstavby odstránia zeleň, je povinný za tento akt uhradiť určitú finančnú čiastku a tá je 
následne použitá na výstavbu novej zelene.  
 Ako ďalší sa do diskusie pre občanov prihlásil pán Šuník a požiadal o zákaz 
požívania alkoholických nápojov na verejnom priestranstve, tak ako to je i v iných mestách. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, konštatoval, že na mestský úrad nebola takáto požiadavka 
ešte doručená, avšak je možné schválenie VZN mesta Prievidza, ale nie je si istý či to bude 
v súlade so zákonom. Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, informovala, že 
zákon umožňuje zákaz užívania alkoholických nápojov na verejnom priestranstve, ale nie je 
možné riešiť to celoplošne, ale len počas konania určitých podujatí. JUDr. Marián Mikula, 
náčelník MsP, dodal, že v mestách, ktoré majú čosi podobné schválené sa to míňa účinku, 
nakoľko je problém ustriehnuť predaj alkoholu v baroch a na diskotékach a tak sa tieto osoby 
potulujú po meste. Je možné niečo také prijať, ale je náročné to i realizovať a plniť. Hneď 
prvým problémom by boli bezdomovci a to v tom, že ich nie je možné ani nejako 
sankcionovať a ani kde umiestniť.  
 Pani z Malookružnej sa sťažovala na nízku počuteľnosť mestského rozhlasu na ich 
ulici a tiež požiadala o zabezpečenie predaja zábavnej pyrotechniky, nakoľko dochádza k jej 
užívaniu už začiatkom novembra a končí to až v polovici januára. Ing. Ján Bodnár, primátor 
mesta, uviedol, že počuteľnosť Mestského rozhlasu bude preverená a pokiaľ to bude možné, 
uskutoční sa náprava. Čo sa týka predaja zábavnej pyrotechniky, nie je možné obecne 
zakázať jej predaj. JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, uviedol, že príslušníci MsP riešia 
každý podnet od občanov, ale nie je možné tomu úplne zabrániť. 
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 Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, prečítala anonymné listy občanov, ktoré jej boli 
doručené. V rámci nich bolo poukázané na nehospodárne používanie finančných 
prostriedkov v spoločnosti UNIPA, s. r. o., ako napríklad: zakúpenie notebook-u za čiastku 
50 tis. Sk, telefónu, kresla a stola za čiastku 80 tis. Sk, prepis motorového vozidla z. pána 
Šrámku a jeho následná oprava v autoservise pána Šrámku za čiastku 60 tis. Sk.    
  
 

- k bodu 14 - 
,,Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky a zamestnancov útvaru hlavnej  

kontrolórky na I. polrok 2009“ 
  
 Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, uviedla, že jednou z úloh hlavnej 
kontrolórky  je predkladať MsZ raz za šesť mesiacov návrh plánu kontrolnej činnosti. 
Následne informovala o pláne kontroly na I. polrok 2009. Dodala, že kontrolovanými 
subjektmi budú mestský úrad, právnické osoby, v ktorých má mesto majetkovú účasť 
a osoby, ktorým boli z rozpočtu mesta poskytnuté účelové dotácie. 
 MsZ uznesením č. 405/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo plán kontrolnej 
činnosti. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
 

- k bodu 15 - 
,,Žiadosti o zriadenie vecných bremien a majetkoprávne vyporiadanie nehnuteľností“ 

 
 JUDr. Eva Bogdanová, právnička MsÚ, predložila žiadosti o zriadenie vecných 
bremien a o majetkovoprávne vyporidanie nehnuteľností, a to: 
Žiadosť Viery Surovej, Nábrežie A. Kmeťa 18, Prievidza a Jozefa Černaya, Východná ul. 18, 
Prievidza o zriadenie vecného bremena  s právom prechodu pešo a  prejazdu motorovými 
vozidlami cez časti nehnuteľností  v k. ú. Prievidza  parc. č. 3029/138 a parc. č. 3029/2, ktoré 
sú vo vlastníctve mesta  Prievidza, v rozsahu podľa zamerania geometrickým plánom 
v prospech vlastníkov parc. č. 3029/106, parc. č. 5400/25, 5400/101, parc. č. 5400/102 
a parc. č. 5400/103. 

MsZ uznesením č. 406/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo žiadosť Viery 
Surovej. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 25 poslancov proti 

 
Žiadosť spoločnosti METROPOLITEJ, s.r.o., Topoľčany, vlastníka nehnuteľnosti  v k. ú. 
Prievidza  parc. č. 5169/24 – pozemku a na ňom stojaceho objektu STK, o zriadenie 
vecného bremena   s právom uloženia inžinierskych sietí – vodovodnej a elektrickej prípojky 
k objektu a trvalého prístupu k nim za účelom údržby, opravy a rekonštrukcie v rozsahu 
podľa zamerania geometrickým plánom  cez nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza parc. č. 5175/1, 
parc. č. 5081,  parc. č. 5082/1, parc. č. 5156/9 a parc. č. 5156/7, ktoré sú vo vlastníctve 
mesta Prievidza. 
 MsZ uznesením č. 407/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť spoločnosti 
Metrpolotna, s. r. o. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
   
Žiadosť Jána Krška a Daniely Krškovej, Lesná ul. č. 340/31, Prievidza,  spoluvlastníkov 
nehnuteľnosti - pozemku  v k. ú. Prievidza  parc. č. 929/9,  o zriadenie vecného bremena   
s právom uloženia inžinierskych sietí – vodovodnej, plynovej a elektrickej prípojky a trvalého 
prístupu k nim za účelom údržby, opravy a rekonštrukcie k plánovanému polyfunkčnému 
objektu v rozsahu podľa zamerania geometrickým plánom  cez nehnuteľnosť v k. ú. 
Prievidza parc. č. 929/1, ktorá je vo vlastníctve mesta Prievidza.   
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 MsZ uznesením č. 408/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť Jána Krška 
a Daniely Krškovej. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Žiadosť Petra Horvátha, Ul. M. Rázusa č. 40/11, Prievidza,  o zriadenie vecného bremena   
s právom uloženia inžinierskych sietí – vodovodnej, kanalizačnej, plynovej a elektrickej 
prípojky a trvalého prístupu k nim za účelom údržby, opravy a rekonštrukcie a s právom 
prístupu k plánovanému polyfunkčnému objektu na parc. č. 5086/62 v rozsahu podľa 
zamerania geometrickým plánom  cez nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza parc. č. 5086/1, parc. č. 
5086/3, parc. č. 5089/2, parc. č. 5089/3 a parc. č. 5089/1, ktoré sú vo vlastníctve mesta 
Prievidza. 
 MsZ uznesením č. 409/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť Petra 
Horvátha. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
   
Žiadosť akad. mal. Jozefa Šula a MUDr. Agneši Šulovej, Ul. M. Benku č. 1, Prievidza,  
spoluvlastníkov nehnuteľnosti - pozemkov  v k. ú. Prievidza  parc. č. 2841 a parc. č. 2857/9,  
o zriadenie vecného bremena   s právom uloženia  elektrickej prípojky a trvalého prístupu 
k nej za účelom údržby, opravy a rekonštrukcie k plánovanému  objektu zubnej ambulancie v 
rozsahu podľa zamerania geometrickým plánom  cez nehnuteľnosť v k. ú. Prievidza parc. č. 
3091/2, ktorá je vo vlastníctve mesta Prievidza.   
 MsZ uznesením č. 410/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť akad. mal. 
Jozefa Šula a MUDr. Agneši Šulovej. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 

 
Žiadosť Róberta Petrisku a Ingrid Petriskovej, Ul. energetikov č. 194/31, Prievidza,  
vlastníkov nehnuteľnosti - pozemku  v k. ú. Prievidza  parc. č. 7066/33,  o zriadenie vecného 
bremena   s právom uloženia inžinierskych sietí – vodovodnej, plynovej a elektrickej prípojky 
a trvalého prístupu k nim za účelom údržby, opravy a rekonštrukcie a s právom prechodu 
a prístupu k plánovanému rodinnému domu v rozsahu podľa zamerania geometrickým 
plánom  cez nehnuteľnosť v k. ú. Prievidza parc. č. 7066/1, ktorá je vo vlastníctve mesta 
Prievidza. 
 MsZ uznesením č. 411/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť Róberta 
Petrisku a Ingrid Petriskovej.  
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Žiadosť Moniky Zaťkovej, Ul. energetikov 193/29c, Prievidza, spoluvlastníčky nehnuteľnosti  
v k. ú. Prievidza,  parc. č. 5398/2 –  pozemku parc. č. 5398/2 a na ňom stojacej prevádzkovej 
budovy č. súp. 687, o zriadenie vecného bremena   s právom uloženia inžinierskych sietí – 
vodovodnej  šachty a prípojky k objektu a trvalého prístupu k nim za účelom údržby, opravy 
a rekonštrukcie v rozsahu podľa zamerania geometrickým plánom  cez nehnuteľnosť v k. ú. 
Prievidza parc. č. 5399, ktorá je vo vlastníctve mesta Prievidza. 
 MsZ uznesením č. 412/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť Monika 
Zaťkovej. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Žiadosť spoločnosti TESCO STORES SR, a. s., Bratislava o súhlas s vybudovaním 
komunikačného prepojenia medzi parkoviskami spoločnosti TESCO STORES SR, s. a., 
a NAY v Prievidzi  a o zriadenie vecného bremena s právom prechodu pešo a prejazdu 
motorovými vozidlami cez komunikačné prepojenie na časti nehnuteľností v k. ú. Prievidza. 
Táto žiadosť však bola na návrh Ing. Jána Bodnára, primátora mesta, stiahnutá z rokovania, 
nakoľko je k nej potrebné doložiť stanovisko Dopravnej komisie a dopravného inšpektorátu.    
  
Žiadosť Stredoslovenskej energetiky, a.s., Žilina, o zriadenie vecného bremena   s právom 
uloženia zemného 22 kV káblového vedenia a trvalého prístupu k nemu za účelom údržby, 
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opravy a rekonštrukcie z dôvodu realizácie stavby “Prievidza – rekonštrukcia 6 kV TS č. 
6093 620 na 22 kV a rekonštrukcia 6 kV káblov na 22 kV“ v rozsahu podľa zamerania 
geometrickým plánom  cez nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza,  ktoré sú vo vlastníctve mesta 
Prievidza. 
 MsZ uznesením č. 413/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť 
Stredoslovenskej energetiky, a.s., Žilina. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
Žiadosť Jána Krnáča a manželky, Ul. K. Novackého č. 314/5, Prievidza                       
o majetkovoprávne vyporiadanie pozemkov v k. ú. Prievidza  parc. č. 2969/4 zast.pl. vo 
výmere 50 m2 a parc. č. 2969/5 záhrada vo výmere 210 m2, ktoré užívajú 25 rokov ako 
záhradu, prevodom z vlastníctva mesta Prievidza do vlastníctva Jána Krnáča a manželky, za 
symbolickú cenu 1,- Sk. 

MsZ uznesením č. 414/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť Jána 
Krnáča a manželky. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
   
Žiadosť Heleny Holej, Jozefa Mokrého a Anny Mokrej,  bytom  Prievidza, spoluvlastníkov 
podielov  vo veľkosti 4/48 pre každého na pozemku  v k. ú. Prievidza parc. č. 4181 vo 
výmere 4877 m2  o majetkovoprávne vyporiadanie časti tohto pozemku pod nový cintorín 
v Prievidzi vo výmere od každého asi 406 m2 zámenou za časť pozemku v k. ú. Prievidza 
parc. č. 5532 v lokalite Vrchy z vlastníctva mesta Prievidza vo výmere pre každého 
minimálne 500 m2 podľa zamerania geometrickým plánom s tým, že rozdiel vo výmere 
zamieňaných nehnuteľností žiadatelia doplatia. 
 MsZ uznesením č. 415/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť Heleny 
Holej. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
     
 

- k bodu 16 - 
,,Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku“ 

 
 Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, prítomných informovala o 8 
žiadostiach o kúpu nehnuteľností, a to: 
 
Žiadosť Andreja Kubačku, bytom Prievidza, Ul. J. Bendíka  č. 778/3,  o kúpu časti  pozemku  
v k. ú. Prievidza,  z  parc. č. 2174  vo výmere približne 70 m2, za účelom výstavby FAST 
FOOD reštaurácie. 
 MsZ uznesením č. 416/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo žiadosť Andreja 
Kubačku. 
Hlasovanie: 26 poslancov proti 
   
Žiadosť Petra Mihálika a manž., bytom Prievidza, Ul. Š. Králika  č. 17/18,  o kúpu časti  
pozemku  v k. ú. Prievidza,  z  parc. č. 2278/6  vo výmere približne 340 m2, za účelom 
výstavby predajne autosúčiastok a servisu pre bežné opravy automobilov. 
 MsZ uznesením č. 471/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo žiadosť Petra 
Mihálika. 
Hlasovanie: 26 poslancov proti 
  
Žiadosť spoločnosti AB EuroMarket, s. r. o., so sídlom v Prievidzi, Ul. A. Žarnova  č. 10,  
o možnosť úhrady kúpnej ceny formou splátkového kalendára na obdobie troch rokov 
v mesačných splátkach za nehnuteľnosť - pozemok v k. ú. Prievidza, schválenú na odpredaj 
uznesením MsZ č. 375/08 dňa 28. 10. 2008. 
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 MsZ uznesením č. 418/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť spoločnosti 
AB EuroMarket, s. r. o. 
Hlasovanie: 25 poslancov za, 1 poslanec proti, 1 poslanec sa zdržal  
Žiadosť PhDr. Františka Andrejovského a manž., bytom Prievidza, Ul. Jána Kollára  č. 9,  
o kúpu časti  pozemku  v k. ú. Prievidza,  z  parc. č. 4870/1  vo výmere približne 85 m2, za 
účelom prístavby k polyfunkčnému objektu vo vlastníctve žiadateľov (rozšírenie predajných 
priestorov slúžiacich pre služby obyvateľov sídl. Zápotôčky). 
 MsZ uznesením č. 419/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo žiadosť PhDr. 
Františka Andrejovského. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 22 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť Petra Čaládika, bytom Prievidza, Ul. L. N. Jégeho  č. 2/8,  o kúpu   pozemku        v k. 
ú. Prievidza, parc. č. 5066/3  vo výmere 538 m2, alebo o jeho dlhodobý prenájom, za účelom 
zabezpečenia prístupu na pozemky, parc. č. 5066/4 a parc. č. 5066/2 vo vlastníctve 
žiadateľa (na ktorých chce vybudovať polyfunkčný objekt) a za účelom vybudovania 
spevnených plôch na parkovanie. 
 MsZ uznesením č. 420/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo žiadosť Petra 
Čaládika. 
Hlasovanie: 27 poslancov proti 
  
Návrh spoločnosti UNIPHARMA Prievidza, 1. slovenská lekárnická akciová spoločnosť, so 
sídlom v Bojniciach, Opatovská cesta č. 4, na majetkovoprávne vyporiadanie pozemkov v k. 
ú. Prievidza v súvislosti s odovzdaním stavebných úprav Nábrežnej ulice v zmysle Zmluvy 
o spolupráci a nájme pozemkov zo dňa 20.06.2008, podľa ktorej spoločnosť UNIPHARMA 
Prievidza  bezodplatne odovzdá do majetku mesta stavbu „Stavebné úpravy Nábrežnej  ulice 
v Prievidzi“. Súčasne navrhuje zámenu pozemkov vo vlastníctve spoločnosti UNIPHARMA 
Prievidza  pod uvedenou stavbou v celkovej výmere 227m2 za časť pozemku vo vlastníctve 
mesta Prievidza, parc. č. 4858/14, ktorého predaj bol schválený uznesením MsZ č. 315/08 
dňa 26.08.2008 v celkovej výmere 334 m2 pre spoločnosť UNIPHARMA Prievidza. 
 MsZ uznesením č. 421/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo návrh spoločnosti 
UNIPHARMA Prievidza, 1. slovenská lekárenská akciová spoločnosť. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
    
Žiadosť Ľudmily Blahovcovej, bytom Prievidza, Ul. A. Bednára  č. 714/6 a Kataríny 
Sámelovej, bytom Prievidza, Remeselnícka ul. č. 555/21,  o kúpu   pozemkov  v k. ú. Veľká 
Lehôtka, parc. č. 353/2  vo výmere 103 m2 a parc. č. 354/2  vo výmere 128 m2, pozemky 
spolu vo výmere 231 m2, za účelom majetkoprávneho vyporiadania pozemkov, ktoré rodina 
užíva viac ako 80 rokov. 
 MsZ uznesením č. 422/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť Ľudmily 
Blahovcovej. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
Žiadosť Jozefa Privitzera, bytom Prievidza, Krížna ul. č. 698/8, a manž. Jany, bytom 
Prievidza, Remeselnícka ul. č. 565/41,  o kúpu časti  pozemku  v k. ú. Malá Lehôtka,  z  parc. 
č. 51  vo výmere približne 80 m2, za účelom zabezpečenia prístupu k budúcemu rodinnému 
domu. 
 MsZ uznesením č. 423/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť Jozefa 
Privitzera. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
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- k bodu 17- 
,,Rôzne“ 

 
Bod č. 1 - Informácia o zmenách v spoločnosti UNIPA, s. r. o., Prievidza 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných informoval o zmenách v spoločnosti UNIPA, s. 
r. o., Prievidza a uviedol, že Ján Kotian podal abdikáciu, ktorou sa vzdal funkcie konateľa.  
Zasadalo mimoriadne Valné zhromaždenie na ktorom sa Ján Kotian vzdal svojej funkcie 
a následne bol menovaný nový konateľ spoločnosti UNIPA, s. r.o. Ing. Ján Ďuračka. 
 MsZ uznesením č. 424/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie 
informáciu o zmenách v spoločnosti UNIPA, s. r. o., Prievidza. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
  

Bod č. 2 - Informácia o výške prevádzkových nákladov a nákladov na rekonštrukciu  
objektu v areáli ZŠ na Mariánskej ulici v Prievidzi 

 Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci výstavby a RR, informoval o výške prevádzkových 
nákladov a nákladov na rekonštrukciu objektu v areáli ZŠ na Mariánskej ulici v Prievidzi. 
Uviedol, že náklady na rekonštrukciu objektu predstavujú približne čiastku 3,7 mil. Sk a ročné 
prevádzkové náklady predstavujú čiastku 124 tis. Sk. V rámci diskusie sa prihlásil Michal 
Dobiáš, poslanec MsZ, a v mene VVO č. IV odporučil ponechanie objektu vo vlastníctve 
mesta a využívať ho pre potreby mesta. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, odporučil, aby sa 
k využitiu objektu v areáli ZŠ na Mariánskej ulici v Prievidzi vyjadrili komisie MsZ a následne 
budú ich návrhy prerokované v MsZ. 
 MsZ uznesením č. 425/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie informáciu 
o nákladoch na rekonštrukciu a prevádzku objektu v areáli ZŠ na Mariánskej ulici v Prievidzi. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
Bod č. 3 - Správa o monitorovaní statického stavu objektu ZŠ na Malonecpalskej ulici 

v Prievidzi – bloku G 
 Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, informoval o monitorovaní 
statického stavu objektu ZŠ na Malonecpalskej ulici v Prievidzi – telocvične. Uviedol, že 
monitorovanie stavby je zabezpečené pravidelnými vizuálnymi obhliadkami stavby. 
Obhliadky bude vykonávať statik v pravidelnom intervale 1x za 2 týždne, v prípade potreby 
častejšie, v závislosti od konkrétnych podmienok (zimné obdobie . snehová pokrývka). 
Predmetom sledovania je nosná konštrukcia zastrešená a stavebné konštrukcie, vykazujúce 
najčastejšie porúch (murované steny a priečky). Správanie sa a technický stav strešného 
plášťa je možné monitorovať len vizuálne, murované konštrukcie budú sledované pomocou 
kontrolných sadrových terčov.   
 MsZ uznesením č. 426/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie správu 
o monitorovaní objektu. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 

Bod č. 4 - Ponuka 1. slovenskej úsporovej spoločnosti, a. s., Bratislava na investíciu 
do siete verejného osvetlenia 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval, že sa uskutočnili rokovania so spoločnosťou 1. 
slovenská úsporová spoločnosť, a. s. Uviedol, že s touto spoločnosťou v oblasti verejného 
osvetlenia spolupracuje mesto Handlová i obec Lehota pod Vtáčnikom, ktoré s ňou začali 
spolupracovať už pred časom. Mesto Prievidza už však má niekoľko percent stĺpov 
verejného osvetlenia opravených a zrekonštruovaných. Ďalej dodal, že od januára 2009 by 
mesto Prievidza malo získať granty od štátu.  
 MsZ uznesením č. 427/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo ponuku 1. 
slovenskej úsporovej spoločnosti.  
Hlasovanie: 4 poslanci za, 22 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
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Bod č. 5 - Žiadosť Rímsko-katolíckej cirkvi, farnosť Krista Kráľa, Veľká Lehôtka 
o finančný príspevok na opravu strechy kostola vo Veľkej Lehôtke 

 PhDr. Ján Lauf, riaditeľ sekretariátu primátora mesta, informoval o žiadosti 
Rímskokatolíckej cirkvi, farnosť Krista Kráľa, Veľká Lehôtka o finančný príspevok na opravu 
strechy kostola vo Veľkej Lehôtke. Uviedol, že krytina na túto strechu bola namontovaná  
počas prístavby novej časti kostola v roku 1992. Pretože táto krytina bola nekvalitná, na 
novej prístavbe s musela strecha meniť už v roku 2004 a v súčasnosti začala zatekať aj stará 
časť kostola, preto je farnosť donútená túto krytinu vymeniť. Predpokladaný rozpočet na tieto 
práce je vyčíslená na čiastku 301 260,- Sk (10 000 €). Keďže finančné možnosti farnosti sú 
obmedzené, požiadali  o finančnú pomoc vo výške 210 882,- Sk (7 000 €). 
 MsZ uznesením č. 428/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo poskytnutie 
požadovaných finančných prostriedkov. 
Hlasovanie: 22 poslancov za, 4 poslanci sa zdržali 
    
Bod č. 6 - Informácia ohľadom vyúčtovávania poskytnutých finančných prostriedkov 

športovými klubmi 
 Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, informoval, že komisia pre posúdenie 
použitia poskytnutých finančných prostriedkov pre športové kluby zasadala a vyjadrila sa 
k predloženým účtovným dokladom.  Ďalej skonštatoval, že komisia na základe 
predložených dokladov schválila uvoľnenie ďalších tranží všetkým športovým klubom. 
 MsZ uznesením č. 429/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uvoľnenie ďalšej 
časti schválených finančných prostriedkov. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 

Následne Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, predložil poslanecký návrh na 
zmenu Internej smernice č. 36 – Kritériá pre posudzovanie objektívnosti, efektívnosti 
a účelnosti vynaložených nákladov a ich následnej kontroly pri financovaní činností 
vybraných športových klubov pôsobiacich na území mesta Prievidza z rozpočtu mesta okrem 
transferov podľa VZN mesta Prievidza č. 80/2005 a jeho grantového programu,  s tým, že  
v časti 2.3 sa vypustí text: „SMMP, s. r. o., Prievidza“, pričom tento odsek bude znieť  
„Finančné prostriedky budú poskytované bezhotovostne na bankový účet klubu vedený 
v peňažnom ústave alebo prostredníctvom poverenej organizácie“.  
 MsZ uznesením č. 430/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice schválilo poslanecký návrh 
Ing. Milana Dérera. 
Hlasovanie: 25 poslancov za, 1 poslanec proti, 2 poslanci  sa zdržali 
  
 Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, tiež predložila poslanecký návrh na zmenu 
uznesení MsZ č. 589/06, 601/06 a 602/06 zo dňa 22. 12. 2006 o určení členov komisie 
výstavby a územného plánu, dislokačnej komisie a rady pre osobitné záležitosti  a odvolanie 
Jána Kotiana z členstva v komisii výstavby a územného plánu, dislokačnej komisii a rady pre 
osobitné záležitosti. 
 MsZ uznesením č. 431/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo poslanecký návrh 
Heleny Dadíkovej. 
Hlasovanie: 4 poslanci za, 16 poslancov proti, 5 poslancov sa zdržalo 
 
 

- k bodu 19 - 
,,Interpelácie  poslancov“ 

 
 V rámci tohto bodu sa prihlásila Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, a predniesla 
interpelácie smerované k primátorovi mesta a členom MsR, ktorí sú členmi Dozornej rady 
spoločnosti UNIPA, s. r. o., Prievidza.  Následne prečítala 13 otázok, a to:  
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1) Prečo primátor mesta ako štatutárny orgán zakladateľa spoločnosti neodvolal z funkcie 
konateľa spoločnosti UNIPA, s. r. o., ihneď po doručení Správy nezávislého audítora k auditu 
účtovnej závierky spoločnosti za rok 2007 zo dňa 29. 05. 2008; 
2) ako boli realizované opatrenia úpadku; 
3) aké opatrenia vykonala dozorná rada na zníženie rizika úpadku v predchádzajúcom 
období a prečo neinformovala MsZ o tejto hrozbe; 
4) kto robil inventarizáciu majetku spoločnosti UNIPA, s. r. o., aký majetok vlastní spoločnosť 
UNIPA, s. r. o., a prečo nebola medzi správami a vykonanej inventarizácii v apríli 2008 
predkladá aj správa spoločnosti UNIPA, s. r. o.; 
5) Aký majetok nadobudla spoločnosť UNIPA, s. r. o., v roku 2007 a v roku 2008? 
6) aké stanovisko zaujala dozorná rada k správe o plnení komisionárskych a nájomných 
zmlúv v oblasti VO a športovísk 2007; 
7) Prečo sa v správe uvádza, že narástli požiadavky na mzdové prostriedky, keď boli 
zamestnanci prepúšťaní? 
8) Koľko osobných motorových vozidiel vlastní spoločnosť UNIPA, s. r. o., keď sú vykázané 
bez počtu na všetkých športoviskách, na všetkých športoviskách sú uvádzané náklady na 
pohonné hmoty, náklady na umývanie vozidiel, náklady na opravy motorových vozidiel 
a karty na PHM? Prečo sa rovnaké výkony opakujú pri jednotlivých akciách ( oprava šatní) 
a ešte navyše sa vykazujú aj v ďalších nákladoch spoločnosti UNIPA, s. r. o, pri realizácii 
opráv napriek tomu, že boli fakturované? 
9) Kto z členov MsR bol pri výberových konaniach, ktoré realizovala spoločnosť UNIPA, s. r. 
o., v rokoch 207 a 2008? 
10) Prečo dovolila dozorná rada prekročenie výdavkov takmer  vo všetkých položkách pri 
realizácii investičných akcii a kto kontroloval preberanie prác realizovaných z prostriedkov 
poskytnutých spoločnosti UNIPA, s. r. o., mestom Prievidza z rozpočtu na VO a športoviská?  
11) Prečo sa v uvedenej správe vyskytujú opakovane náklady na daňové a právne 
poradenstvo pri jednotlivých športoviskách, pričom tieto nemajú právnu subjektivitu? 
12) Prečo nebolo naplnené uznesenie č. 550/06 zo dňa 28. 11. 2006 k realizácii nových 
a obnove existujúcich športovísk, keď bola podľa správy vyčerpaná celá čiastka takmer 5,5 
mil. Sk, pričom zaplatených bolo len 3,5 mil. Sk? 
13) Prečo bol Ján Kotian ponechaný ako zamestnanec spoločnosti UNIPA, s. r. o, keď jeho 
konaním bola spôsobená hrozba úpadku spoločnosti? 
PO prečítaní svojej interpelácie požiadala Helena Dadíková, poslankyňa MsZ o písomnú 
odpoveď na ňou prednesené otázky. 
 
 MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD. , sa v rámci interpelácii informoval na stav dostavby 
polyfunkčného objektu Prievidza (Titanic) a požiadal, aby bol na rokovanie MsZ, ktoré sa 
bude konať dňa 16. 12. 2008 prizvaný Ing. Vladimír  Podoliak, riaditeľ R. O. C., aby 
informoval poslancov MsZ o výstavbe polyfunkčného objektu. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že Ing. Vladimír Podoliak bude osobne pozvaný na 
rokovanie MsZ, ak nebude môcť prísť, aby poslal písomné vyjadrenie, alebo nech pošle 
zástupcu. 
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- k bodu 20 - 
,,Záver“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, v závere poďakoval všetkým prítomným poslancom 

a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva 
a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
 
 
 

 
P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
................................................                                .............................................      
  MUDr. Gabriel Šimko, MPH          Róbert Frimmel               
              overovateľ I.                                                                    overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
Zapísala: Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 02. 12. 2008 
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